
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-12-13, § 15 

 

 Tid: 13 december 2007 kl 17.00 –17.15  

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 21 december 2007 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)   

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp)  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren 

från roteln Thomas Andersson. 

 



  

Ordföranden Joakim Larsson (m) hälsade nya ledamoten Karin Wanngård (s) 

välkommen till exploateringsnämnden. 

 

 
 § 15 

Program för framtida markanvändning i Hägerstalundsområdet  

Dnr E2007-511-02061 

 

Exploateringskontoret samt fastighetskontoret och idrottsförvaltningen hade den 20 

november 2007 avgivit gemensamt tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket 

hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs – vad avser exploateringsnämnden - enligt 

följande: 

 

 Exploateringsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta ett gemensamt program 

 med idrottsförvaltningen och fastighetskontoret för Hägerstalundsområdet i  

 enlighet med kontorens gemensamma utlåtande. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga G1. 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 

kontorets förslag:  

 

 Exploateringsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta ett gemensamt program 

 med idrottsförvaltningen och fastighetskontoret för Hägerstalundsområdet i  

 enlighet med kontorens gemensamma utlåtande. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 

yrkande i bilaga G1. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gavs av tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt 

bilaga G2. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande gavs av ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) enligt bilaga G1. 

 

 

 
    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________ 



  

Tillhör § 15, bilaga G1 

 

 

Exploateringsnämnden  

2007-12-13 

 

Tillhör ärende 15 

 

Hägerstalund 

 

Emilia Hagberg (mp) 

Torkel Tigerschiöld (mp) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Exploateringsnämnden beslutar 

 

att  delvis bifalla förslaget om ett program för Hägerstalundsområdet, 

 

att  flytta motorcrossbanan från naturreservatet, 

 

att  planera för en begravningsplats inom Hägerstalundsområdet, 

 

att  verka för bättre kollektivtrafik förbindelser till Hansareservatet, 

 

att  därutöver anföra följande: 

 

Ett samlat program för markanvändningen i området är positivt. Inriktningen ska vara 

att stärka naturreservatet, utveckla kultur- och naturvärdena, fornminnesområdena, det 

öppna landskapet och beteshagarna, främja klimatansvar, hälsa och resursnyttjande 

långsiktigt hållbart. Det är angeläget att förbättra tillgängligheten till Hansta 

naturreservat. Att ensidigt satsa på en stor parkering är dock inte rätt sätt, utan det är 

viktigare att bygga ut kollektivtrafiken, genom en ny busstation t ex. Motorcrossbanan 

hör inte hemma i naturreservatet och bör flyttas till annan plats. Vi har motsatt oss 

ändring av föreskrifterna för att göra motorcrossbanan möjlig.  I programarbetet ska 

planering av begravningsplats i Hägerstalund finnas med, t ex där motorcrossbanan är 

lokaliserad eller på upplagsområdena. Det är att föredra framför att utöka 

golfverksamheten. Möjligheten för värdshuset och hästverksamheten att utvecklas är 

också en del av programarbetet. 

 



  

    Tillhör § 15, bilaga G2 

 

 

    Exploateringsnämnden 

2007-12-13 

 

    Tillhör ärende 15 

 

    Program för framtida mark- 

användning i Hägerstalunds- 

området 

 

    Lotten von Hofsten (v) 

 

 

 

 

Särskilt uttalande 

 

En motocrossbana och ett naturreservat är ingen ideal kombination och vi beklagar att 

motocrossverksamheten tillåts vara kvar under så lång tid. 

 

 


